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Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się do Pana w sprawie ulicy Życzkowskiego. Problemy komunikacyjne
związane z dojazdem do Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Czyżynach są znane od lat. Brak
komunikacji miejskiej na ul. Życzkowskiego powoduje, że bardzo duża część pracowników
SSE wybiera samochód jako środek swojej podróży. Od wielu lat postulaty uruchomienia
autobusów są nierealizowane, ponieważ brak jest miejsca na końcu ulicy gdzie autobus
mógłby zawrócić. Miasto nie mogłoby także ewentualnie wybudować takiej zawrotki,
ponieważ ulica ta należy do Politechniki Krakowskiej. W serwisie “Kronika” TVP3 Kraków
z dnia 29 stycznia kanclerz Politechniki Krakowskiej p. Leszek Bednarz udzielił wypowiedzi
jakoby uczelnia była zainteresowana i otwarta na przekazanie ul. Życzkowskiego
w zarząd miasta.

Zwracam się do Pana z prośbą o podjęcie w nawiązaniu do tej wypowiedzi rozmów
z Politechniką Krakowską, które dążyłyby do przejęcia przez miasto zarządu nad ulicą
Życzkowskiego.

Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.

Z poważaniem
Łukasz Sęk


